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Целью работы является изучение актуальных проблем системы 

здравоохранения Республики Беларусь в контексте социологии медицины. 

изучение особенностей медицины в качестве социального института, 

изучение функционирование и развитие медицины через социальные 

элементы. Задачами данной работы являются анализ проблемных аспектов 

системы здравоохранения Беларуси, определение причин препятствующих 

развитию безбарьерной среды, рассмотреть социальный феномен 

медикализации как фактор, негативно влияющих на общество, рассмотреть 

характеристики социологии медицины как специальной социологической 

теории. Объектом является  система здравоохранения Республики Беларусь. 

Предмет – актуальные проблемы системы здравоохранения Республики 

Беларусь. 
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The aim of the work is to study the actual problems of the healthcare system 

of the Republic of Belarus in the context of the sociology of medicine. The study 
of the characteristics of medicine as a social institution, the study of the 
functioning and development of medicine through social elements. The tasks of 

this work are the analysis of the problematic aspects of the health care system in 
Belarus, the identification of the reasons preventing the development of a barrier-

free environment, consider the social phenomenon of medicalization as a factor 
negatively affecting society, and consider the characteristics of the sociology of 

medicine as a special sociological theory. The object is the health care system of 
the Republic of  Belarus. The subject is actual problems of the healthcare system of 

the Republic of Belarus. 


